
條款及細則 Terms & Conditions: 

• $15現金優惠券適用於 2022年 12月 19日至 22日於香港百佳超級市場、TASTE、FUSION、

INTERNATIONAL、food le parc、GREAT FOOD HALL、GOURMET、TASTE x FRESH 新鮮生活 (只限於乾貨

部付款)買滿$150時使用。  

• 每單一購物只可獲贈一張優惠券。 

• 每次交易限用一張優惠券，優惠券使用後將會被收回。 

• 優惠不可與其他現金優惠券同時使用。 

• 此優惠券只能使用一次，影印本無效。如有遺失、塗污、塗改、過期或損毀，則予作廢，不獲補

發。 

• 優惠不適用於購買禮券、電子禮券、初生嬰兒奶粉、香煙、電話卡/儲值卡/禮品卡、食物禮券、百

佳食物卡、八達通/支付寶增值、百佳網店/ 電話 / 傳真 / TasteToGo 和 www.greatfoodhall.com 訂購

服務、「店取易」服務、塑膠購物袋收費、寄賣櫃位的交易、任何換購推廣及電子印花換購、超過 

HK$50,000的大額交易金額或原箱訂購超過 50 箱、送貨服務費及 3 Shop 產品及服務。以購物淨值

計算，只適用於單一購物，分單購物恕不接受。 

• 百佳超級市場(香港)有限公司保留隨時更改或取消優惠及/或修訂或修改此等條款及細則之權利而無

須事前通知。 

• 如有任何爭議，百佳超級市場(香港)有限公司保留最終決定權及不可推翻。 

 

• The $15 till receipt coupon is valid to use during 19 to 22 December 2022 upon $150 purchase at 

PARKnSHOP, TASTE, FUSION, INTERNATIONAL, food le parc, GREAT FOOD HALL, GOURMET, TASTE x 

FRESH (ambient checkout only) stores in Hong Kong. 

• Each transaction is entitled to one till receipt coupon. 

• Only one till receipt coupon is accepted in single transaction. Till receipt coupon will be collected upon the 

completion of transaction. 

• Promotion cannot be used in conjunction with other till receipt coupon. 

• The coupon can be used once only, photocopy of the coupon is not accepted. The coupon is invalid and 

not replaceable if lost or found defaced or damaged. 

• The promotion is not applicable to purchase gift coupons, e-vouchers, stage 1 infant milk powder, 

tobacco, phone card / prepaid phone card / gift card, food coupon, PARKnSHOP Food Card bill payments, 

Octopus card / AlipayHK reloads, PARKSHOP eShop/ phone / fax / TasteToGo and www.greatfoodhall.com 

orders, ‘Click & Collect’ service, plastic shopping bag charging, consignment counter transaction, any 

redemption promotion and eStamp redemption, bulk / case purchase with single transaction over 

HK$50,000 or 50 cases, delivery service charge and 3 Shop products and services. Based on net spending 

amount and applicable to single transaction only, split transactions will not be accepted. 

• PARKnSHOP (HK) Limited reserves the sole right to vary or cancel the promotion and/ or amend or alter 

these Terms and Conditions at any time without prior notice. 

• In case of any disputes, the decision of PARKnSHOP (HK) Limited shall be final and conclusive. 


